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 04/2024מן המניין   פרוטוקול ישיבת מליאה
 13:00  שעה:  25.05.2024מיום: 

 
ה   שבת  יום   , היום  התכנסה   , אעבלין  המקומית  המועצה      25.05.2024מליאת 

מראש    13:00בשעה   04/2024מן המניין מס'  שלא  לישיבתה   ע"פ הזמנה שנשלחה 
 לכלל חברי המועצה .

 
 :משתתפים

 ראש המועצה – שריף חידר   -1
 סגן ממלא מקום ראש המועצה  – תאאר סלים  -2
 המועצה סגן ראש  – יוסף עזאם  -3
   סגן ראש המועצה  –אברהים חטיב  -4
   חבר –בדר קסום  -5
 חבר   – תאיר ח'ורי  -6
 חבר  – מוסא אבו ג'נימה  -7
 חבר   –חאלד גזאווי  -8
 חבר –נג'א סלמאן  -9

 חבר –סאלח מריסאת  -10
 חבר -חכמת מגנדף   -11

 
 :נעדרים

 עלי חידר  -1
 -3גזבר המועצה ,    –טיב  'טיב ח'ח  –  2המועצה ,    מנכ"ל  -אמיר חביב    -1  :השתתפו  

 –עו"ד תומר בראון    -5  מהנדס     –סמעאן זהראן    -4מבקר פנים    –עו"ד עמאד גזאוי  
 רו"ח  –רו"ח לואי אעלימי  -6משפטי יועץ 

 

 . 20.04.2024מיום  02.2024אישור פרוטוקול מליאה שלא מן המניין  -1
 

 אושר פה אחד החלטה: 
 

אני שובצתי בועדת המכרזים ואינני מעוניין להיות בה חבר אבקש :    סאלח מריסאת
 לפטור אותי מחברות בועדה .

 

השתתפות המשרד  -₪   800,000אישור תב"ר ממשרד התרבות והספורט בסך  -2
מס'    600,000בסך   )הרשאה  בסך ₪1001375441  המועצה  והשתתפות   ,  )

 ₪ מהקרן לעבודות פיתוח . 200,000
 

 החלטה : אושר פה אחד 

 . 70והכביש שמחבר את האתר לכביש  אתר הטמנה אבליים דרום   -3

אבליים   –כידוע לכם , יש תוכנית להקמת אתר הטמנה נוסף באעבלין  :    ראש המועצה
דרום , הועדה המקומית לתכנון ובנייה מקדמת תוכנית של הסדרת כביש גישה לאתר 

 . 70שמחבר אותו לכביש 
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ובכלל  הזה  למהלך  ובתוקף  מתנגדים  המועצה  וכולנו כמליאת  המועצה  אני כראש 
 להקמת עוד אתר הטמנה באעבלין .

 מבקש ממהנדס המועצה להציג את הנושא :

, אחד   2002-2001תוכנית אתר פסולת אבליים דרום אושרה בשנת  :    סמעאן זהראן
 . 70מתנאי ההפעלה של האתר היא קיום כביש מחבר את האתר עם כביש  

 התוכנית הגיעה לועדה המחוזית , עורך התוכנית לא עמד בתנאים ונדחתה

אלונים    גבעות  ובנייה  לתכנון  המקומית  הועדה  מליאת  החלטת  בפניכם  מניח  אני 
מספר    14.06.2023מיום   מפורטת  תוכנית  לאתר   –  261-1198472בעניין  גישה  דרך 

בניגוד להמצלת  אעבלין , לפיה מליאת וועדה דוחה את התוכנית    –פסולת אבליים  
 מהנדס הוועדה .

אתר  את  לקדם  החליטה  הועדה   , המועצה  כנגד  קנונייה  כאן  יש   : המועצה  ראש 
 70הפסולת והעבירה למחוזית , הגבילו מתן היתר בקיום כביש שיחבר אותה לכביש  

 

סלים נפעל    תאאר  ההצבעה  לאחר  התושבים  :  את  ולגייס  ולעבוד  הקהילתי  בפן 
 ולהקים צוות עבודה 

: נתן סקירה משפטית בעניין ההליכים וההתנהויות אשר היו בנושא   עו"ד תומר בראון
בעניין ועמדת המשרד להגנת הסביבה אשר היתה לאורך לרבות הבג"ץ אבליים דרום 

בבג"ץ   הדיון  לפני  שבוע  ורק  האתר  להפעלת  שמתנגדת  עמדה  השנים  את  כל  שינו 
 עמדתם לעמדה שתומכת בהפעלת האתר .

 לאחר הצגה ודיון בנושא דרום , התקבלו ההחלטות הבאות :

 

 דרום   פסולת אבליים  לתוכנית אתר מליאת המועצה המקומית אעבלין מתנגדת  א.

 

 החלטה : מאושר פה אחד 

 

להסדרת כביש גישה ב. מליאת המועצה המקומית אעבלין מתנגדת לקידום תוכנית 
  70לכביש  לאתר אבליים דרום שמחבר  

 החלטה : מאושר פה אחד 

מייפה   של מר שריף חידר  ג. מליאת המועצה המקומית אעבלין   –בזאת את כוחו 
 ראש המועצה לפעול בנושא מול כלל הגורמים והמוסדות הרלוונטיים  

 החלטה : מאושר פה אחד 

 . 13:30ראש המועצה הכריז על נעילת הישיבה בשעה 

 

 רשם : 

 מנכ"ל   –אמיר חביב 


